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titular. D iu que en un servei ¿ ’estadística va 
consultar el D r. Sastre si era un servei del 
titular o no, i per tant si havia de contestar-lo ; 
manifesta que el D r. Sastre li contestà que po
día fer-ho, que no tan sois podia, sino que ha
via de fer-ho. Diu que aixó sois es refereix ais 
seus malalts.

L i pregunta el senyor President si ha fet 
cap servei referent a assistència social, manat 
per ! 'Ájúntament, com a servei sanitari, a la 
qual cosa el D r. Rodríguez contesta que mal- 
grat haver-se-li demanat no ho ha fet.

L i  pregunta el D r. A rtal si va ésser-li oferta 
la titular de Constanti i d’ au xilia f sanitari ; 
diu que si però que va renunciar aquests car
rees.

E l D r. A rtal estranya aqüestes manifesta- 
cions ja  que al C olleg i de Tarragona s ’ha 
rebut una denuncia per haver fet el D r. R o 
dríguez serveis de beneficencia i inclús signat 
una recepta.

Diu el D r. Rodríguez que aixó de la recepta 
ho feu quan se li dirigí un veí demanant-li que 
posés que la recepta era de beneficencia puix
li va a llegar que de no posar-ho no li des- 
patxarien.

L i pregunta el Dr. Sambola qui ha envfat les 
oomunicacions sanitáries. Diu el D r. Rodríguez 
que no ho sap. Diu també el Dr. Sambola si les 
famílies que li demanaren que posés servei de 
beneficencia, li pagaveli honoraris per serveis. 
E l Dr. diu que no, puix que son pobres, però 
que els hi pagava u,n parent.

A  preguntes de la Presidencia de si la re
cepta era seva o del servei de 1 ’A lcaldía, ras
pón el D r. Rodríguez que era seva.

L ’altre punt de la denùncia— continua dient 
el senyor President D r. Sambola —  és que 
lia visitat una fam ilia morosa d ’un altre com
pany.

E l D r. Rodríguez diu que no sap que liagi 
visitat a cap fam ilia morosa ; estranya que el 
companv denunciant no li hagi dit, en qual cas 
hauria renunciat de prestar els serveis a aques
ta fam ilia.

E l senyor President agraeix al D r. Rodrí
guez les manifestacions que acaba de fer, i li 
diu que el Consell ja  li comunicará la resolució 
que préngui en aquest assumpte.

Tot seguit el D r. Rodríguez es despedeix 
deis assistents i abandona el saló.

Acte seguit té 11 oc un can vi d ’impressions 
acordant-se buscar els aclariments que ealguin 
a les manifestacions del D r. Rodríguez.

Acabat aquest assumpte es passa a TOrdre 
del Dia del Consell extraordinari.

Proposició de la Secció Comarcal de L leida.
-— E l Conseil informa favorablement aquesta 
proposició, amb l ’aclariment que el metge in- 
vàlid haurà de demanar substitut a la Borsa 
del Treball quan la malaltia duri mes d ’un 
mes ; podrà, però, fer-ho sempre que vulgui.

Proposició del Dr. Cabré. —  E l  D r. Cabré 
llegeix la proposició que pensa presentar a la 
propera Assemblea.

E l D r. Abelló demana que no es prengui un 
acord ferm i que el D r. Cabré la presenti com 
a seva a l ’ Assemblea.

Proposició del Dr. 'Simò, de d u t  adilla.— Dès- 
prés de llegida aquesta proposició, el D r. So
ler i Daniel manifesta que el Consell no l ’ hauria 
d’ informar favorablement per quant tracta de 
deixar sense efecte tots els acords que el Con
sell ha près, després d ’una tasca tan feixuga 
com ha portât a cap, encaminada a solucionar el 
seu confiicte.

E l  D r. Garcia demana al Consell que se ’l 
faciliti per a tenir una entrevista amb el Doc
tor Simó per a veure si aconsegueix que re
tiri la proposició.

E l D r. Soler li manifesta que ja  ho feu en 
ocasió d’una visita que feu al Comité Perm a
nent. D iu però que s ’hauria d ’accedir al prec 
del D r. Garcia.

A ix í s ’acorda.

Proposició de la Secció Comarcal de Barce
lona. —  Després ele llegida aquesta proposició 
pel senyor Secretari, el D r. M asriera fa avi- 
nent que és una proposició de la Junta Directi
va de la Secció Comarcal de Barcelona.

Diu que aquesta proposició ve a modificar 
uns acords presos per l ’ Assemblea de l ’any pas- 
sat. F a  remarcar la importancia que tenen els 
acords presos per l ’Assemblea., quan aquests 
tendeixen a m illorar la situació econòmica del 
metge, i diu que el rectificar-los amb tan poc 
temps porta una situació de poca confiança en
tre els metges.

Pren la paratila el Dr. Cabré per a dir que, 
sigui en el sentit que sigili l ’ informe del Con
sell, aquesta proposició haurà d’ésser estu
diada per primera vegada per la Junta General 
de la Secció Comarcal de Barcelona, la qual no 
sabem si l ’aprovara. Creu que el més indieat 
al cas, és informar en el segíient sentit : Atès 
que té d'anar a VAssemblea de Delegáis, i és so- 
lamen t un projecte de la Ju n ta  Directiva de la 
Sccció Comarcal de Barcelona, el Convelí sois ¡a  
observar que aquesta proposició ve a rectificar


